
i\i Y
P r o t o k ó l  N r  2 1 1 2 0 0 8

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, która odbyla sip dnia
2 grudnia 2008r.
Porz4dek posiedzenia:
1. Omówienie projektu budzetu gminy na 2009r.
2. Sprawozdanie z dzialalnoéci komisji w 2008 roku.
3. Propozycje do planu pracy komisji na 2009r.
4. Propozycje tematów do planu pracy Rady Gminy na 2009r.
5. Sprawy rózne

Ad. 1.
Skarbnik Gminy Jadwiga Wawrzehczak przedstawila projekt budzetu gminy na rok 2009.

Rolnictwo i lowiectwo
- melioracje wodne - 12.000 21.
- Izby Rolnicze 2.000 - s4 to skladki od zainkasowanego podatku rolnego.

Zat. nr 11- plan przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska
- uslugi melioracyjne na terenie gminy - 20.000 21. Kwota ta planowana jest na ogrodzenie
zbiornika p.poz w Bukowcu.
Skarbnik Gminy omówila szczególowo zat. nr 4 - zadania inwestycyjne planowane do
wykonania w 2009 roku oraz zalqcznik nr 3 limity wydatków na wieloletnie programy
inwestycyjne w latach 2009 2011.

Komisja zlozyla do projektu budzetu na 2009 rok nastgpuj4ce wnioski:

L Zwigkszyó, o 100.000 zl. érodki na budowg nowych punktów oiwietleniowych w
gminie pomniejszaj4c o 100.000 zl. Érodki na budowg cmentarza komunalnego w
Myslakowicach - wniosek zostal przyjgty przy 8 glosach za i 1 glosie wstrzymujqcym.

2. Wpisaó do zai. nr 3 zadame,, stworzenie malej architektury przy drodze powiatowej w
Wojanowie", na które to zadanie poniesione juz zostaly naklady finansowe - wniosek
zosfal przyjEfy przy 8 glosach za i 1 glosie wstrzymuj4cym.

3. O wprowadz enie do zalqcznlka nr 3 zadania ,,przebudowa ul. Swierczewskiego w
tr-omnicy wraz z oiwietleniem ulicznym". Zadanie to jako jedyne nie zostalo
przeniesione z budzetu 2008r. Jest ono przygotowane do realizacji, poniesione zostaly
naklady inwestycyjne ( na kwotg 43.231 z+.) Opracowane sE dokumentacje
techniczne. Pozwolenie na budowg oSwietlenia koúczy siE w grudniu br. Aktualnie
zosfala zamonlowana szafka enetgetyczna i zaloíonaksie¡Zka budowy. Sprawa
oéwietlenia tego odcinka ul. Swierczewskiego ciqgnie siE 6 rok. Na powyZsze zadanie
mog4 byó pozyskane érodki z TFOGR, funduszu powodziowego i mo2e byó wlqczony
wklad z KSWiK. Umieszczenie tego zadania pozwoli na jego etapow4 realizacjp,
gdyby któreé z zadai twzglEdnione w zalqczniku nr 4 lub 5 nie bylo realizowane,
przesuwalo siE w czasie, nie otrzymalo dofinansowania unijnego lub zostawalaby
r ezerw a o szczgdno Sciowo -fi nansowa.

4. O zakoiczenie modernizacji ul. Starowiejskiej - IIi etap ( l4cznik pomigdzy Panem
Szorki a Panem BEc ), w miarE pojawienia siE wolnych Srodków budzetowych
wniosek zostal przyjgty jednogloSnie.

5 . O zarezerwowanie érodków finansowych na wykonanie proj ektu, na remont mostu na
kanale w DEbrowicy.

6. Z Gmirnego Funduszu Ochrony Srodowiska sfinansowaó opracowanie zgodnoéci
raportu oddzialywania na Srodowisko Kopalni Skalenia w Karpnikach z
Rozporz4dzeniem Wojewody dotycz4cym ochrony Rudawskiego Parku
Krajobrazowego - wniosek zostal podjgty przy 6 glosach za i 3 glosach
wstrzymuj4cych.



Ad.2
Przewodnicz4cy komisji poinformowal, 2e przygofuje sprawozdanie z pracy komisji.

Ad. 3
Przewodnicz4cy poinformowal, 2e przy gofije

plan pracy komisji na 2009r.

Ad. 5.
Przewodnicz4cy komisji, zgodnie z wczeí;niej szymi ustaleniami, przedstawil proj ekt uchwaly
i;v/s likwidacji drogi poloZonej we wsi Gruszków, stanowi4cej dzialkE nr 289/1'. Projekt
uchwaly powstal z inicjatywy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa - projekt zostal
zaakceptowany przy 6 glosach za i 1 glosie wstrzymuj 4cym

Uzasadnienie:
Dzialka nr 28911 stanowi czEéó wewnQtrzne podwórza gospodarstwa Paistwa Moniki i
Marcina Baran zam. Gruszków 87.
W ocenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa dzialka ta nie moZe pelnió funkcji
drogi,
z uwagi na poloZenie miedzy trzema budynkami gospodarstwa.
W zwiqzku z powy2szym komisja przedklada projekt uchwaly w sprawie likwidacji czg5ci
drogi oznaczonej jako dzialka nr 289/1 a nastEpnie sprzeda2 na rzecz Pana Marcina Baran
celem polepszenia warunków funkcjonowania gospodarstwa i dzialek ptzyleglych nr 204 i
20i16, bpdEcych wlasnoéci4 Pana Marcina Baran.

Komisja jednogloénie, pozl'tywnie opiniuje przejecie od Agencji Nieruchomoéci Rolnych
Skarbu Paistwa dzialek nr 10012, 10014, 105 poloZonych w Wojanowie oraz dzialki w 43,5
poloZonej w Bobrowie, z przeznaczeniem na cele publiczne ( zielei, cele sportowo-
rekreacyjne, infrastruktura przydrogowa ).

Komisja pozltywnie opiniuje likwidacjE czEéci dzialki rtr 193/2 poloZonej w Wojanowie,
o powierzchni 0,0431 stanowi4cej drogE nieutwardzon4 przebiegaj4c4przez posesjE Pani
Kaliszewskiej.
Po likwidacji grwÍ przeznaczyó do sprzeda?y na rzeczPani Kaliszewskiej, w trybie
bezprzetatgowym, na poprawQ warunków zagospodarowania - wniosek podjqty przy 6
glosach za.

Komisj a zapoznala sig z treéci4 pism Pani Jud)'ty Yamato z dnia 25 10.08 i 1 8. 1 1 .08,
uczestniczyla w terenie, w spotkaniu z Pani4 Yamato i Pani4 Piskor - spotkanie nie wnioslo
nowych elementów do rozstrzygnipcia sprawy. W zwi4zku z poryzszym komisja
podtrz¡nnuj e swoj e opinie w tym temacie oraz podj Pt4 uchwalE nr 1 46lXXIIl2008 z dnia
13.09.08.

Skarga Pani Agnieszki Baran i Pani Bo2eny Dawidczyk .
Po przeprowadzeni't analizy toku postqpowania nale?y przyjqó, iz dzialanie organu
wykonawczego w przedmiotowej sprawie bylo zgodne z obowi4zuj4cymi przepisami, nte
bylo przewlekle , ani ie2 nie nosilo znamion biurokratycznego zalatwienia sprawy.
Z treíci skargi wynika, ze Wójt Gminy przeprowadzil postqpowanie administracyjne
dotycz4ce okeélenia warunków zabudowy.
Wobec powy2szego skargE zlo2onEprzezPani4 AgnieszkE Baran i PaniqBo2enq Dawidczyk,
wobec braku istnienia okoliczno3ci z arI.227 kpa naleZalo tznaó zabezzasadn1.
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